

Fall of Empyrean

FALL OF EMPYREAN – “A Life Spent Dying”

RELEASE

Grau
Distr. GER: Soulfood
VÖ: 14.05.2010
Cat.-No.: Grau016

PROMOTION / INTERVIEWS

Sure Shot Worx
wolf@sureshotworx.de ; jan@sureshotworx.de
040-32526775

INFO

Fall of Empyrean bedrücken seit 2000 die Welt mit emotionalem Doom/ Death-Metal. Über die Jahre hat sich die Band weltweit eine starke Anhängerschaft aufgebaut und sich fest in der US Doom-Metal-Szene etabliert. Seit ihrem Bestehen haben Fall of Empyrean drei CDs veröffentlicht: eine selbstbenannte Demo und zwei Alben, “Anhedonia” (2002) und “A Darkness Remembered” (2004). “A Darkness Remembered” wurde weltweit von Oak Knoll Productions veröffentlicht und von verschiedenen Labels, Distros und Plattenläden vertrieben. 2003 wurde “Anhedonia” inklusive des Demomaterials vom russischen Label CD-Maximum neu herausgebracht. Alle Veröffentlichungen der Band wurden von den Kritikern positiv aufgenommen, begleitet von zahlreichen Rezensionen, Interviews und Radioausstrahlungen. In den Studios von Arcane Digital Recording in Chandler, Arizona wurden 2007 mit Ryan Butler die Aufnahmen, Mixing und Mastering des dritten Albums “A Life Spent Dying” beendet. Anfang 2009 wurde mit Grau Records ein Vertrag über vier Alben abgeschlossen, die erste Veröffentlichung, “A Life Spent Dying”, ist für Mai 2010 geplant.

Mit Proben für anstehende Konzerte und Promotionarbeit für das kommende Album arbeitet die Band beständig weiter an ihrem Erfolg. Die Band ist dankbar für die anhaltende Unterstützung, während sie weiter vorandrängt, um Schwermut und Verzweiflung über die verdammten Massen zu bringen.



Fall of Empyrean has been depressing the world with emotionally-wrought doom/death metal since 2000. Throughout the years, the band has gained a strong following throughout not only the United States, but also mainland Europe, Scandinavia, Russia and the Baltic States, Japan, South Korea, South America, Mexico, Australia, and a number of other countries. The band has established itself within the US doom metal scene, steadily rising in the ranks. Over the course of its existence, Fall of Empyrean has released three CDs: a self-titled demo, and two full-length albums: Anhedonia (2002) and A Darkness Remembered (2004). A Darkness Remembered was released worldwide by Oak Knoll Productions, with distribution through a number of labels, distros, and record stores. Anhedonia was re-released in 2003 by Russian label CD-Maximum, with the self-titled demo included as bonus tracks. The band's releases have all been critically well-received, with dozens of reviews, interviews, and radio exposure throughout the world and via Internet radio. In 2007, the band finished writing, recording, mixing, and mastering their third full-length album, “A Life Spent Dying”, with Ryan Butler of Arcane Digital Recording studios, in Chandler, Arizona. In early 2009, Fall of Empyrean signed a four-album deal with Germany's Grau Records, with “A Life Spent Dying” to be released first, in May 2010. The band continues strong, rehearsing for shows and promotions for their upcoming album.

The band appreciates the worldwide support they've received over the years, and the continued support as they forge ahead, bringing depression and despair to the doomed masses around the globe.

www.fallofempyrean.com

www.myspace.com/fallofempyrean

LINE UP

Richard Medina – vocals
Justin Burning – guitar
Ron Clark – guitar
Daniel Sobeck – bass
Kevin Leeds – keyboard

TRACKLIST

- Bereft
- Breathe Deep the Cinders
- Vast But Desolate
- Anhedonia
- The Air is Still
- A Long Silence
- Lifeless in My Arms
- Veins Split Wide
- Catharsis

turning grief into music
grau
WWW.GRAU.CD